
千花琉璃, 手工珠,潘多拉

产品名称 千花琉璃, 手工珠,潘多拉

公司名称 天津市千花琉璃工艺品厂

价格 3.00/个

规格参数 品牌:千花琉璃
型号:005

公司地址 天津市武清区蓝天商业街6,7,8号

联系电话 59687169 13512077211

产品详情

 天津市千花琉璃工艺品厂(原龙之家工艺品厂)*千花大孔琉璃珠*成立于二零零三年,我们是一家集生产,
策划,销售各式礼品,促销品于一体的生产,服务型的企业。公司创建之初,便致身于全国琉璃珠礼品行业中,
并以良好的品质,专业的服务,与客户建立起相互信赖的友好合作关系 。  天津市千花琉璃工艺品厂针对
自身的优势,将工作要点设立在方案策划,市场开发,原料采购,质量检测之上.公司拥有多名精干的策划人员.
以专业的知识、丰富的经验 ，服务至上的客户.  多年来,公司在全体员工共同努力下,稳步发展.在玻璃琉
璃制品、礼品市场飞速发展的今天,我司将努力提高自身的综合服务素质.努力做到质量第一、信誉第一、
服务第一. 真诚欢迎广大国内外客户来电、来函，让我们携手合作，共同发展！  千花琉璃,
手工珠,潘多拉   founded in 2003, tianjin qianhua glass crafts factory (originally longjia crafts factory) is a
production and service enterprise specializing in production, planning and sales of various gifts. our main products
are qianhua glass ornaments. since the very beginning of our company's establishment, we have worked on providing
high quality and professional service and establishing mutually trustworthy, friendly, and cooperative relations with
our customers so as to guarantee a position in the domestic gift industry. on account of our own advantages, tianjin
qianhua glass crafts factory mainly focuses on case design, market development, purchase of merchandise, and quality
inspection. our company has many crack and capable planning employees, and will absolutely serve our supreme
customers with professional knowledge and rich experience. with joint efforts from all our employees, our company
has seen a steady development over the past years. our company will strive to improve the level of integrated services
so as to be first in quality, reputation and services. we sincerely welcome customers from home and abroad to contact
us for better cooperation and common development!
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